
Podnet  č. 29/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Ing. Bobík: 

Podnet sa týka kanalizácie v rámci MČ Milhostov. Chcem poprosiť oddelenie výstavby, aby 

ešte opakovane vyzvali spoločnosť GEPSTAV na doriešenie a vysporiadanie reklamovaných 

vád, ktoré boli, či na chodníkoch, cestách, resp. na tých vpustiach. Súčasne v tej súvislosti 

poznamenávam, že teda vítam dohodu takú, ktorá došla, že GEPSTAV sa bude čiastočne 

podieľať vlastne na vysporiadavaní jednej časti takej najväčšej, v ktorej sa bude riešiť 

komplexne. Ten materiál máme, budeme ho schvaľovať v bode 29, takže tam došlo k dohode, 

že nám prispejú, lebo nie všetko bolo zničené v rámci výstavby kanalizácie. Je tam ešte 

pozostatok z čias, keď sa realizovali vodárenské prípojky a ďalšie. Takže tú najväčšiu časť, 

najkomplikovanejšiu križovatku budeme preberať v bode 29, ale zostali aj ostatné, ktoré boli 

prisľúbené ešte myslím koncom minulého roka, že sa vysporiadajú. Tak by som poprosil 

oddelenie výstavby, aby ich ešte kontaktovali, aby sa to v ideálnom prípade v lete dalo do 

poriadku.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 


